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Zápis č. 3/2006  ze 3. zasedání AS FEK ZČU v Plzni 

dne 24. 5. 2006 
 

Přítomní senátoři:  

Pavla Boháčová, Ing. Josef Červený, Ing. Venuše Fišerová, RNDr. Mikuláš Gangur, PhD., 
Dr. Ing. Jiří Hofman, Mgr. Jiří Ježek, Ing. Jitka Králová, Ing. Hana Kunešová, Lukáš Lev, 
Jakub Milota, Mgr. Hana Ovesleová, Jan Prokopec, Ing. Emil Vacík, Ph.D.,  Ing. Jan Tlučhoř, 
Jiří Vrážel 

Omluvení senátoři:   Ing. Dita Hommerová 

Přítomní hosté:  

doc. Ing. Milan Hrdý, PhD., Bc. Vilém Hodek, Ing. et Ing. Miloš Nový, Doc. Dr. Ing. 
Miroslav Plevný, Jiří Žáček 

Přítomno:  15 senátorů.  AS FEK byl po celou dobu jednání pléna usnášeníschopný. 

 

Program: 

1. Zahájení zasedání a schválení programu   
2. Schválení zápisů z 2. zasedání AS FEK  
3. Přijetí usnesení k představení nových proděkanů na 2. zasedání AS FEK  
4. Schválení Výroční zprávy FEK ZČU v Plzni za rok 2005 
5. Schválení Aktualizovaného dlouhodobého záměru FEK ZČU v Plzni na období 2006 – 

2010 
6. Schválení rozpočtu FEK ZČU v Plzni na rok 2006 
7. Informace ke Klubu absolventů (proděkan pro vnější vztahy) 
8. Různé 
9. Usnesení 

 

Ad 1) Zahájení zasedání a schválení programu

Předsedkyně AS FEK zahájila zasedání a seznámila přítomné s programem zasedání. 

Hlasování o předloženém programu: 
pro 15, proti 0, zdrželi se 0.   
Program byl schválen. 
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Ad 2) Schválení zápisu č. 2/2006 a č. 2B/2006 z přerušeného 2. zasedání AS FEK  

Hlasování o schválení rozeslaného zápisu č. 2/2006 a č. 2B/2006: 
pro 14, proti 0, zdrželi se 1.   
Zápis  byl schválen. 
 
 
Ad 3) Usnesení k představení nových proděkanů  

Usnesení nebylo navrženo. Důvod: AS FEK se k proděkanům nevyjádřil.  

 

Ad 4) Schválení Výroční zprávy FEK ZČU v Plzni za rok 2005 

Děkan FEK  předložil AS FEK Výroční zprávu FEK ZČU v Plzni za rok 2005. 
K předloženému materiálu neměli přítomní senátoři žádné připomínky. 
 
Návrh usnesení: AS FEK schvaluje Výroční zprávu FEK ZČU v Plzni za rok 2005. 
Přítomno: 15 členů AS FEK 
Hlasování: pro 15, proti 0, zdrželi se 0.  
Usnesení bylo přijato. 

 
Ad 5) Schválení Aktualizovaného dlouhodobého záměru FEK Z ČU v Plzni na období  
          2006 – 2010 

Děkan FEK  předložil AS FEK Aktualizovaný dlouhodobý záměr FEK ZČU v Plzni na 
období 2006 – 2010. Dr. Pavlák informoval shromážděné o záměru FEK z pohledu rozvoje 
zahraničních vztahů pro období 2007 – 2013 (programy Erasmus, Socrates, Comenius budou 
zachovány). 

Obsah diskuse k tomuto bodu: 

Mgr. Ovesleová – dotaz ke strategii FEK ohledně studijních programů v cizím jazyce. 
Dr. Vacík, Dr. Plevný – strategie vychází z nařízení MŠMT o povinné výuce v anglickém 
jazyce.  
Ing. Fišerová – návrh na změnu formulace textu  v kapitole 2.7 (rekonstrukce budovy FEK 
v Tylově ul.). V diskusi se většina senátorů shodla na tom, že v kapitole 2.7 by měla být 
vynechána první věta. Důvod: rekonstrukce budovy FEK v Tylově ulici proběhla před 
nastěhováním FEK, tato informace se vztahuje k minulosti, nejde o záměr pro budoucí 
období.  
Dr. Vacík, Dr. Plevný – návrh na změnu formulace textu v kapitole 3 (vývoj počtu studentů 
na učitele).  Protože optimálního stavu 15 studentů na učitele nemůže být do r. 2010 
dosaženo, měl by text vyjádřit, že cílem je  klesající trend ve vývoji počtu studentů na 1 
učitele, bez uvedení konkrétního počtu studentů na 1 učitele. 
Dr. Vacík – návrh na pravidelnou aktualizaci Dlouhodobého záměru. 
 
Návrh usnesení:  
AS FEK schvaluje Aktualizovaný dlouhodobý záměr FEK ZČU v Plzni na období 2006 
– 2010 pod podmínkou vynechání první věty v bodu 2.7 (str. 15) a změny formulace 
bodu 3.0 (str. 17). 
Přítomno: 15 členů AS FEK 
Hlasování: pro 14, proti 0, zdrželi se 1.  
Usnesení bylo přijato. 
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Ad 6) Schválení rozpočtu FEK ZČU v Plzni na rok 2006 

Děkan FEK předložil AS FEK rozpočet FEK na rok 2006 sestavený podle schválených 
rozpočtových pravidel pro rok 2006. 
 
Obsah diskuse k tomuto bodu: 

Dr. Gangur – upozornil na nutnost změny rozpočtových pravidel na příští období, rozpočtová 
pravidla je nutné začít projednávat na podzim 2006. 
Dr. Vacík – navrhl připravit rozpočtová pravidla na příští období podle tzv. nulté verze 
rozpočtu, tak aby rozpočtová pravidla pružněji reagovala na předpokládané změny v rozpočtu. 
Dr. Gangur – upozornil, že rozpočet a rozpočtová pravidla nepodporují dlouhodobý záměr 
FEK v oblasti tvůrčí činnosti. 
Doc. Hrdý, Ing. Červený –  podpořili otevření diskuse k rozpočtovým pravidlům pro rok 
2007. Doc. Hrdý upozornil, že na kolegiu děkana 17.5. 2006 oznámil otevření diskuse k této 
problematice. Ing. Červený souhlasil s přípravou nulté verze rozpočtu FEK pro rok 2007.  
 
Návrh usnesení: AS FEK schvaluje rozpočet FEK ZČU v Plzni pro rok 2006.  
Přítomno: 15 členů AS FEK 
Hlasování: pro 14, proti 0, zdrželi se 1.  
Usnesení bylo přijato. 
 

Ad 7) Informace ke Klubu absolventů 

Dr. Pavlák - informoval AS FEK o úmyslu otevřít fakultní sdružení Klubu absolventů 
a vyzval přítomné k podávání námětů, připomínek a přesných formulací do 9. 6. 2006.   
 
Obsah diskuse k tomuto bodu: 

Dr. Vacík – návrh na úpravu formulace: zaměřit text více komerčněji, otevřít otázku 
sponzoringu a medializace. 
Ing. Tlučhoř – zvážit otázku odpuštění členských poplatků v začátcích činnosti Klubu neboť  
členství v Klubu prozatím nenese žádné výhody a poplatky by mohly odradit zájemce o 
členství v Klubu. 

Návrh usnesení:  
AS FEK bere na vědomí informace o Klubu absolventů. Připomínky k předloženému 
informačnímu materiálu o Klubu absolventů je možné zasílat proděkanovi pro vnější 
vztahy Ing. Pavlákovi, PhD. do 9.6. 2006. 

Schváleno v rámci závěrečného hlasování – viz dále. 

 

Ad 8) Různé 

a) Webové stránky AS FEK  

Ing. Kunešová -  informovala o stavu přípravy webových stránek AS FEK a otevřela diskusi 
k jejich obsahu, dostupnosti informací pro veřejnost a přístupových právech. Upozornila 
senátory-studenty na možnost prezentace studentské komory AS FEK na webových stránkách 
AS FEK.   
Dr. Gangur  - informoval přítomné senátory o možnostech zabezpečení přístupu na webové 
stránky. 

Závěry diskuse k této problematice:  
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Zápisy ze zasedání AS FEK budou zveřejněné na webových stránkách AS FEK bez omezení 
přístupu, zveřejnění ostatních dokumentů bude posuzováno individuálně. Předseda studentské 
komory projedná s Ing. Berkou přípravu stránek studentské komory AS FEK.  
 
b) Termíny dalších zasedání AS FEK 

V červnu 2006 není plánováno zasedání AS FEK. V naléhavém případě bude svoláno 
mimořádné zasedání.  
Termíny zasedání AS FEK v zimním semestru 2006/2007 budou stanoveny dodatečně, po 
upřesnění termínů kolegia děkana a dalších akcí. 

 

Ad 9) Usnesení AS FEK 

1. AS FEK schvaluje zápis z přerušeného 2. zasedání AS FEK. 
   Výsledek hlasování: pro 14, proti 0, zdržel se 1. 

 
2. AS FEK schvaluje Výroční zprávu FEK ZČU v Plzni za rok 2005. 

   Výsledek hlasování: pro 15, proti 0, zdržel se 0. 
 

3. AS FEK schvaluje Aktualizovaný dlouhodobý záměr FEK ZČU v Plzni na období 
2006 – 2010 (po zapracování navržených změn v kap. 2.7 a 3). 

   Výsledek hlasování: pro 14, proti 0, zdržel se 1. 
 

4. AS FEK schvaluje rozpočet FEK ZČU v Plzni pro rok 2006. 
   Výsledek hlasování: pro 14, proti 0, zdržel se 1. 

 
5. AS FEK bere na vědomí informace o Klubu absolventů. Připomínky k předloženému 

informačnímu materiálu o Klubu absolventů je možné zasílat proděkanovi pro vnější 
vztahy Ing. Pavlákovi, PhD. do 9.6. 2006. 

 

Uvedená usnesení byla schválena.  

Pro 15, proti 0, zdrželi se 0 

 

 

V Plzni, 29.5. 2006                                                            Zapsala: Mgr. Hana Ovesleová 
 
 
 
 
Rozdělovník: 

- senátoři AS FEK 
- děkan fakulty  
- proděkani  
- sekretariáty děkana FEK v Plzni a v Chebu 
- nástěnky AS FEK v Plzni a v Chebu 
- senátoři AS ZČU za FEK   


